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Raadslid

(fractie)

Vraag

Roos (HvB) AZC locatie Santpoort-Zuid

Graag horen wij van het college hoeveel asielzoekers hier worden 
opgevangen en welke gevolgen dit heeft voor de inwoners van 
Bloemendaal. De mensen maken zich zorgen.

Roos (HvB) Buurtvereniging Overveen

Vraag voor wethouder Gamri,

Hebt u kennisgenomen van de correspondentie van het bestuur van 
de buurtvereniging in Overveen mbt het door de gemeente 
opgestelde nieuwe huurcontract? Bent u het met ons eens dat de 
relatie verstoord is geraakt? Wat gaat u doen om het vertrouwen te 
herstellen? Of bent u van mening dat de buurtvereniging niet 
voorziet in een behoefte en beter kan worden opgedoekt, hetgeen 
gelet op de inhoud van de reactie aan het bestuur van deze 
vereniging geenszins wordt uitgesloten. Wat is precies het einddoel?

Van der Rest 
(GrL)

Gebouw Tinholt

Enige tijd terug vernamen wij dat er problemen waren gerezen 
tussen de gemeente en buurtvereniging Overveen over de huursom 
van gebouw Tinholt. Verder hebben wij vernomen dat er nieuwe 
moeilijkheden zijn ontstaan, nu over het medegebruik van gebouw 
Tinholt door Welzijn Bloemendaal.

• Is onze indruk juist dat de financiën een huurovereenkomst 
thans niet langer in de weg staan?

• Is het mogelijk ten einde onderverhuur te voorkomen om 
naast de buurtvereniging Overveen ook met Welzijn Bloemendaal 
een huurovereenkomst te sluiten over gebruik van een deel van 
gebouw Tinholt?

• Wordt overwogen ook gebruik te maken van gemeentelijke 
schoolgebouwen na schooltijd voor activiteiten die als gevolg van 
ruimtegebrek mogelijk niet in gebouw Tinholt kunnen plaatsvinden?

• Ziet het College nog andere mogelijkheden om de activiteiten
van beide organisaties in Overveen ongestoord te doen verlopen?

Roos (HvB) Bestemmingsplan Blekersveld

Voor wethouder Gamri,

Kunt u vertellen wat de reden is dat het bestemmingsplan 
Blekersveld niet is vastgesteld? Wat speelt daar nu precies in de 
procedure bij de Raad van State die gevoerd wordt door St 



Blekersveld Groen? Wat is de betekenis van deze procedure voor de
voorstellen die u binnenkort voorlegt ter besluitvorming aan de raad, 
dwz de ontwikkelvisies die u hebt gemaakt? Of is er geen invloed 
van deze procedure? Waarom is dit niet met ons besproken? 

Zie de tekst van de brief (A10) aan de Raad van State: Voorshands 
volharden wij dan ook in ons verzoek om de raad van de gemeente 
Bloemendaal op te dragen om overeenkomstig artikel 8.55d, eerste 
en derde lid, van de Awb binnen een door uw afdeling te bepalen 
termijn alsnog te besluiten omtrent de vaststelling van het 
bestemmingsplan "Blekersveld Overveen.

Koster (PvdA) Veilig thuis

De burgemeester heeft eerder bevestig dat er o.a. personele 
problemen zijn bij Veilig Thuis. Destijds onderbrengen van Veilig 
Thuis bij VRK zou de problemen oplossen. Kennelijk is dat (nog) niet
gelukt. Wat zijn de precieze problemen, wat, hoe en wanneer gaat 
de VRK hieraan iets doen?


